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Zusammenfassung

        
Es wird das Verhalten der proximalen Femurepiphyse nach isolierter Verschraubung, Imhäuser-Weber-Operation und offener Reposition mit subkapitaler Osteotomie beschrieben. Die Indikation für die Operationswahl wird erläutert. Die Ergebnisse der drei operativen Behandlungsmethoden werden hinsichtlich postoperativer Beweglichkeit, Belastbarkeit, knöcherner Fusionszeit und Komplikationen diskutiert. Es wird besonders auf die Lokalisation der ersten Verknöcherungszeichen eingegangen.


      
        
Abstract

        
The article reports on the performance of the proximal femoral epiphysis after isolated screw fixation, Imhäuser-Weber's operation and open repositioning with subcapital osteotomy. The indication for the choice of the operation is explained. Results of the three operative treatment methods are discussed in respect of postoperative mobility, osseous fusion period and complications. Detailed attention is paid to the localisation of the first signs of ossification.
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